
MR		vergadering	15	december	2016	
	
Aanwezig:		
Els	Vonk,	Elize	Admiraal,	Ymke	Rinsema,	Ylona	vd	Stel,	Inge	Andersson	
 
1)	Welkom	
	
2)	Vragen	bij	ouders	over	besteding	van	de	inkomens	afhankelijke	ouderbijdrage	
De	MR	geeft	aan	dat	sommige	ouders	graag	meer	informatie	zouden	willen	krijgen	over	de	
besteding	van	de	inkomensafhankelijke	ouderbijdrage.	
Els	geeft	aan	deze	vraag	volkomen	te	begrijpen	en	zal	in	de	nieuwsbrief	een	schrijven	
hierover	doen	uitkomen.		
	
3)	Tevredenheidsonderzoek	
In	het	voorjaar	van	2017	staat	een	tevredenheidsonderzoek	onder	de	ouders	in	de	
planning.	Els	nodigt	de	MR	uit	om	mee	te	denken	over	de	inhoud	van	dit	onderzoek.	
	
4)	Managementrapportages	2015-2016	
De	managementrapportages	zijn	ingediend	bij	Stichting	Flore	en	ter	inzage	aan	de	MR	
voorgelegd.	
	
5)	Administratieve	kracht	
De	MR	heeft	de	vraag	waarom	het	deel	afdracht	naar	Stichting	Flore	tbv		administratieve	
zaken	nodig	is,	terwijl	we	zelf	een	administratieve	kracht	in	huis	hebben.	Dit	lijkt	op	een	
dubbele	rekening.		
Els	geeft	aan	dat	deze	administratieve	kracht	niet	extra	is,	maar	‘normaal’	bij	alle	Flore-
scholen.	Daarnaast	beslaat	is	de	afdracht	richting	Stichting	Flore	een	veel	groter	geheel,	
waarbij	ook	onderhoud	gebouw	een	essentieel	onderdeel	is.	
	
6)	Combinatiegroepen,	hoe	om	te	gaan	met	de	verschillen?	
De	MR	vindt	het	heel	belangrijk	dat	de	parallelgroepen	in	de	verschillende	combinaties	
gelijk	worden	behandeld	ten	aanzien	van	zaken	als	projecten,	schoolreisjes/kamp	
etcetera.			
Els	geeft	aan	dat	deze	mening	volledig	door	het	team	wordt	gedeeld.	Per	situatie	wordt	
steeds	weer	bewust	bekeken	en	besproken	wat	wenselijk	is.	De	MR	geeft	aan	dat	er	vooral	
ook		‘out	of	the	box’	gedacht	moet	worden	om		tot	een	originele	oplossing	te	komen.	
Suggestie	om	het	vraagstuk	‘schoolreisje	versus	kamp’	op	te	lossen	in	bijv	de	combinatie	5-
6:	één	geschikte	locatie,	waarbij	de	oudste	groep	blijft	slapen	en	de	jongste	groep	nog		
‘s	avonds	naar	huis	gaat.	Dit	idee	wordt	meegenomen	in	de	voorbereidingen.	
	
7)	Parkeren	op	het	achterplein	
De	MR	geeft	aan	dat	er	veel	ouders	op	het	achterplein	parkeren	om	kinderen	te	brengen	
en	te	halen.	Is	dit	toegestaan?	
Els	geeft	aan	dat	de	veiligheid	van	de	kinderen	boven	alles	staat;	deze	mag	nooit	in	het	
geding	komen.	Dat	geldt	ook	voor	het	parkeerplein	bij	de	gymzaal.	
Alhoewel	het	natuurlijk	prettig	is	als	ouders	hun	auto	verderop	parkeren,	wil	Els	het	
parkeren	op	het	achterplein	niet	zondermeer	verbieden	ook	al	staat	er	‘parkeren	voor	



personeel’.		DE	veiligheid	van	de	kinderen	staat	altijd	bovenaan.	En	ook	de	gastvrijheid	
naar	de	ouders	is	een	belangrijk	goed	op	Het	Kleurenorkest.	Omdat	het	van	het	grootste	
belang	dat	de	veiligheid	van	de	kinderen	gewaarborgd	wordt,	zullen	we	in	de	komende	
periode	meer	gaan	monitoren	hoe	dit	parkeren	verloopt.	
	
8)	Starttijd	van	de	school	
De	MR	geeft	aan	dat	leerkrachten	grote	moeite	om	‘s	morgens	op	tijd	te	kunnen	beginnen.	
Hoe	kunnen	we	hen	hierbij	ondersteunen.		
Els	deelt	deze	waarneming	en	zal	hier	direct	na	de	kerstvakantie	weer	opnieuw	aandacht	
aan	besteden	middels	een	aanpakmodus	tussen	‘hartelijkheid’	en	‘strakke	regels’.		
	
9)		Ingekomen	mail	
Stichting	Flore	organiseert	twee	trainingsbijeenkomsten	voor	de	MR.	Op	dit	moment	heeft	
de	MR	hier	geen	behoefte	aan.	Een	deel	van	de	geleding	heeft	al	een	training	op	dit	gebied	
achter	de	rug.			
De	GMR	organiseert	een	oudercontactavond	in	februari.	Hier	zullen	Elize	en	Ymke	aan	
deelnemen.	
	
10)	Wat	wordt	er	gedaan	met	de	expertise	van	ouders?	
De	MR	is	van	mening	dat	de	expertise	van	ouders	verder	uitgebouwd	zou	mogen	worden.	
Ouders	geven	zich	op	bij	inschrijving	waarmee	zij	zich	op	school	nuttig	kunnen	maken.	Het	
zou	mooi	zijn	als	hier	nog	meer	en	breder	gebruik	van	gemaakt	kan	worden.	Ook	in	de	
nieuwsbrief	zou	hier	regelmatig	aandacht	aan	besteed	kunnen	worden.	
	
11)	Vragen	van	ouders	aan	OR	of	MR.	
De	MR	geeft	aan	dat	vragen	van	ouders	over	praktische	zaken	naar	de	OR	gaan	en	die	over	
beleidsstukken	bij	de	MR	horen.	Natuurlijk	hoort	een	vraag	altijd	eerst	aan	de	leerkracht	
gesteld	te	worden.	
	
12)	Jaarverslag	van	de	MR	
Deze	is	goedgekeurd	door	alle	MR-leden,	met	dank	aan	Elize,	en	kan	op	de	website	
worden	geplaatst		worden.	
	
15)	Deelname	aan	de	GMR.	
Ymke	geeft	aan	haar	deelname	aan	de	GMR	te	beëindigen.	Op	dit	moment	heeft	de	MR	
geen	mogelijke	afgevaardigde	voor	de	GMR.	Deelname	is	wel	essentieel	om	Het	
Kleurenorkest	te	vertegenwoordigen.	Er	komt	een	oproep	in	de	nieuwsbrief	of	er	een	
ouder	bereid	is	deel	te	nemen	aan	de	GMR.		
	
16)	Datum	volgende	vergadering:	2	maart	17-19	uur	
	
	


